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Referat bestyrelsesmøde 14. december 2023 Id. 16.00-18.00 

Til stede: Mogens Rysholt Poulsen, Mette Jørgensen, Rene Arnold Knudsen, Sofie Baunwall Larsen, Sofie 

Qvist Pilgaard, Sine Høyer, Søren Stiller Kjærgaard, Lisbeth Vejlin, Ole Droob 

Fraværende: Poul Højmose Kristensen, Heidi  Holler,  Ann Bruun Birk, Svend Erik Pedersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

2. Godkendelse af referat 
Godkendt 

3. Budgetopfølgning 2023 (SH) (bilag 1) 
Der forventes et overskud på  ca.  700.000 kr. Især sygdom og barsler samt stigende 
energiomkostninger i 2023 gør, at overskuddet er mindre end budgetteret. 

Ledelseserklæring for indberetning af opgørelse af klassekvotienter godkendt. 

4. Budget 2024 (SH) (bilag 2, 3, 4) 
Der budgetteres med et overskud på 1.5 mio. kr. Der er budgetteret med 9 stx-klasser pr. 
årgang og 150 IB-elever. Resultatet af de kommende overenskomstforhandlinger er endnu 
en ubekendt faktor, der kan påvirke årsresultatet. 
Budget vedtaget. 

5. Struktur for bestyrelsesmøder fremadrettet (Hvad lærte vi sidst?) 
Punktet udsat til kommende bestyrelsesmøde grundet de mange fraværende. 

6. Elevernes valg af studieretning (LN) (bilag 5) 

7. Fordeling (OD) 

• System og konsekvenser 
Det eksisterende fordelingssystem fastholdes til optagelse 2024. 

• Møde i Folketinget d. 25. okt. 



OD's  forslag til nyt fordelingssystem er via møde med Liberal Alliance i Folketinget 
bragt videre til undervisningsministeren. 

8. Lønpolitik for Rektor (bilag 6) 

1) Ønske om udbetaling af manglende bonus fra de sidste to år 
2) Ønske om at fjerne resultatlønsdelen. 
3) Ønske om at give høj kørselstakst til rektor for at mindske lønefterslæbet. 

Skolen har en lønpolitik for alle personalegrupper om at være lønsammenlignelige med 
andre tilsvarende funktioner på øvrige gymnasier. Det er dog ikke tilfældet for skolens 

rektor, der har et lønefterslæb i forhold til øvrige sammenlignelige rektorer. Især set i lyset 
af de resultater, der er sket på skolen de sidste 5 år efter rektors ansættelse, virker det 
urimeligt. Der blev udtrykt enighed om dette. 

Det blev besluttet at opfylde ovenstående punkter 1 og 2 men ikke 3. Til gengæld vil 

bestyrelsen arbejde videre på at få lønloftet hævet. Derudover bemyndiges rektor til at 
udmønte fastsat beløb til øvrig ledelse. Eksisterende lønpolitik revideres og forelægges på 
kommende bestyrelsesmøde. 

9. Meddelelser 

• Tidsregistrering — EU-direktiv forventes at skulle implementeres fra august 2024 

• Læringsområder udover undervisning (seksualundervisning, Ludomani, Finansiel 
dannelse) 

• Nyt fra ministeriet og DG 
• Ny  IT-politik implementeres fra januar 2024 

• Vis evt, rektor-film om fordeling 
• Ny elevrådsformand pr. 1. januar 2024: Astrid Banasik, 2y. 

10. Eventuelt 
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